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Είναι μεγάλο πράγμα να ζητούμε την βασιλεία του Θεού. Και όταν λέμε βασιλεία 
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του Θεού, τι είναι; Ο ίδιος ο Βασιλεύς. Αυτός είναι η βασιλεία του Θεού. Γι’ αυτό 
και είναι μεγάλο πράγμα ο άνθρωπος να ποθεί την βασιλεία του Θεού. Και όταν 
πλησιάζει πνευματικά κέντρα, πλησιάζει πνευματικούς ανθρώπους τότε 
οπωσδήποτε ωφελείται και ερεθίζεται στο ν’ αγαπά και να ποθεί την βασιλεία του 
Θεού. Και όταν η ψυχή του ανθρώπου ποθεί κάτι σημαντικό και ουσιαστικό τότε 
ξεφεύγει από τα ανθρώπινα πλαίσια. Και όπως έλεγε ο Άγιος Παΐσιος φεύγει από 
την τροχιά της γης και πηγαίνει στην τροχιά του Θεού.
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